

Munger Lawnscape Distribution

4231 Concession #4, RR#4, Harrow, N0R 1G0, Ontario, CANADA

Code client : 157105

RÉSULTAT DE L'ÉVALUATION DOCUMENTAIRE

Date d'émission : 14 octobre 2021

Date d'expiration : 22 janvier 2023

Madame/Monsieur,

Ecocert Canada a revu la formulation du/ des produit(s) listé(s) en annexe afin de déterminer leur conformité aux normes biologiques canadiennes (CAN/CGSB-32.310 et CAN/CGSB-32.311).

ECOCERT CANADA a vérifié que tous les ingrédients figurent dans les sections applicables des Listes des Substances Permisses (CAN/CGSB-32.311) et sont conformes à toutes les restrictions concernant leur composition et méthode de production.

ECOCERT CANADA a également vérifié que les méthodes de production du/ des produit(s) ainsi que ses/ leurs ingrédients sont conformes à l'article 1.4, 1.5 et à l'article 6.4.4 de CAN/CGSB-32.310.

Lorsque des restrictions d'utilisation sont inscrites aux listes, celles-ci sont indiquées dans le tableau en annexe.

Nous vous rappelons qu'il **n'est pas permis** de faire référence à ECOCERT CANADA sur les étiquettes et supports promotionnels de ces produits.

Ce document est valide jusqu'à sa date d'expiration. Une nouvelle évaluation est requise annuellement.

Les opérateurs biologiques doivent toujours vérifier auprès de leur certificateur avant d'utiliser les intrants.

Cordialement,



Etienne Nadeau

Chef de service – Certification biologique Canada

Munger Lawnscape Distribution

4231 Concession #4, RR#4, Harrow, N0R 1G0, Ontario, CANADA

Code client : 157105

ANNEXE

Date d'émission : 14 octobre 2021

Date d'expiration : 22 janvier 2023

Intrant(s)	Section applicable CAN-CGSB 32.311	Restriction	Marque de commerce
Vinaigre Munger	7.3 - Nettoyants, désinfectants et assainissants de grade alimentaire permis sans obligation d'intervention subséquente		Munger Lawnscape Distribution

Cette annexe n'est pas valide sans la lettre d'évaluation l'accompagnant émise pour **Munger Lawnscape Distribution**, datant du **14 octobre 2021**.

Les opérateurs biologiques doivent toujours vérifier auprès de leur certificateur avant d'utiliser les intrants.

Munger Lawnscape Distribution

4231 Concession #4, RR#4, Harrow, N0R 1G0, Ontario, CANADA

Client # : 157105

RESULT OF THE DOCUMENTARY EVALUATION

ISSUED : October 14, 2021
EXPIRES : January 22, 2023

Madam/Sir,

ECOCERT CANADA has reviewed the declared formulae for the products listed below against the National Standard of Canada on Organic Production Systems and Permitted Substances Lists (CAN/CGSB 32.310 and CAN/CGSB 32.311).

ECOCERT CANADA has verified that all the declared ingredients appear on the Permitted Substances Lists (CAN/CGSB-32.311) applicable sections and are compliant with any restrictions regarding their production and composition.

ECOCERT CANADA has also verified that the declared processes used in the manufacture of this/ these products and its/ their ingredients are compliant with section 1.4, 1.5 and section 6.4.4 of CAN/CGSB-32.310.

When restrictions apply regarding the use of such substances, they are indicated in the table in annex.

We remind you that no reference to ECOCERT CANADA is allowed on the labels and promotional material of these products

This document is valid until its expiration date. A new evaluation is required every year.

Organic operators must check with the certifier before using any input.

Cordially,



Etienne Nadeau

Sector Manager – Organic Certification Canada

Munger Lawnscape Distribution

4231 Concession #4, RR#4, Harrow, N0R 1G0, Ontario, CANADA

Client # : 157105

ANNEX

ISSUED : October 14, 2021

EXPIRES : January 22, 2023

Product Name	Applicable section of CAN-CGSB 32.311	Restriction	Trademark
Munger Horticultural Vinegar Plus (PCPA #29405)	4.2 – Substances for crop production. Column 2 - Production aids	Pesticides shall be used in conjunction with a biorational pest management program. They shall not be a farm plan’s primary method of pest control. The least toxic products shall be used in the least ecologically disruptive way possible. All label restrictions and directions shall be followed, including restrictions concerning crops, livestock, target pests, safety precautions, pre-harvest intervals and worker re-entry.	Munger Lawnscape Distribution

This annex is not valid without the evaluation letter to **Munger Lawnscape Distribution**, dated **October 14, 2021**.

Organic operators must check with the certifier before using any input.